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 12.32.12 –סיכום ישיבת מועצה : הנדון
 כללי

 .התכנסה ישיבת מועצת אגודת הסטודנטים של האוניברסיטה הפתוחה 12.32.12תאריך ב .2

 ..ס אליאנס בתל אביב"בביההפתוחה הפגישה התקיימה בקמפוס האוניברסיטה  .1

בעדכונים תקופתיים ובחינת אפשרויות לבחינת העלאת היקפים גביית דמי הפגישה עסקה  .2

 .הרווחה

 :פירוט רשימת הנוכחים

 

 

 נציגי קבע של הפגישה

 נוכחות תפקיד אורח/חבר שם משפחה שם
 √ נשיא האגודה, ר ועד מנהל "יו חבר מועצה שבקו שחר

 √ נשיא.ס, חבר ועד מנהל  חבר מועצה שפירא ליאור

 וייסבורד גדליה
 

 - נשיא.ס, חבר ועד מנהל  חבר מועצה
 √ הנהלה, ר אגודה"יו חברת מועצה לוי יוכי

 -  חבר מועצה אחד העם בועז
 -  חבר מועצה אסמן איתי

 √  חבר מועצה באום אלון

 -  חבר מועצה בלמס איציק
-   חבר מועצה בן סימון רועי

-   חברת מועצה דוד בשמת
 -  חבר מועצה חבני מתנאל

 √  חברת מועצה יפה נטע יסכה

 -  חברת מועצה לוי שני
 -  חברת מועצה לזר בתיה
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 נציגי קבע של הפגישה

 נוכחות תפקיד אורח/חבר שם משפחה שם
 √  חבר מועצה מלקו אמרה חנן

 -  חבר מועצה מנשה עומר
 -  חבר מועצה סוויסה מאיר
 -  חבר מועצה עובדיה שלומי
 -  חבר מועצה עזריה אדם

 -  חברת מועצה צרפתי ענבל שרה
 -  חבר מועצה קובי דור
 √  חברת מועצה מור בר

 -  חבר מועצה קלמינסקי יעקב
 -  חבר מועצה רפפורט יצחק

 √  חבר מועצה אהרנבייב אליאור
 √  חבר מועצה שחר ניצן

 √  חבר מועצה דגן חיים

 √ הישיבהמזכיר  כהן עידן

 אורחים

 √ מבקר האגודה קבע אורח הדר גיא

 √ האגודה יתל"מנכ אורח הילה אבגי

 √ ל החברה הכלכלית"מנכ אורח ליאור פליק
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 :פתח הישיבה

 :יוכי לוי –ר האגודה "י יו"להלן עיקרי ההתייחסויות שהוצגו ע

 הובלת מהלך לכיוון שללדון ברפורמה  יתכנסהסנאט מחר  – הרפורמה במערכת המשפט .2

סטודנטים להשתתף במאבק ל הירתמותו( וועד ראשי האוניברסיטאות)ה "כחלק מור לשביתה

ללא יכולות הצבעה וכנגזר  ה במעמד משקיף"בור פתהאוניברסיטה הפתוחה משתת. ובמחאה

כיום ידוע על מספר אוניברסיטאות ומכללות . מכך היא אינה בעלת כפיפות להחלטות הארגון

 .שישבתו

חבר מועצה הציע  , חברי המועצה היו חלוקים ביחס של האגודה והמועצה בתהליך הזה

 .הוציא מכתב בנושא שלא לפגוע בזכויות הסטודנטיםל

והחלטות האגודה אינן צריכות להשפיע על פוליטי -ארגון א ר האגודה הדגישה כי האגודה"יו

 . הסטודנטים בצורה פוליטית

מסגרת הניוזלטר של הייעוץ המשפטי לסטודנטים בדיני בשל האגודה טלפון  מספרפורסם  .1

 . מקרקעין וחוזים

 .למרוקו ותתקיים משלחת נוספתמשלחת לפולין יוצאת מטעם האגודה  .2

היו הסכמות ר של העמותה "יוה ובהתאם לשיח עםעמותת בוגרים של האוניברסיטה כיום יש  .4

 .המסיימים של האוניברסיטהעל שיתופי פעולה ותחושת ההזדהות והחיבור בין הסטודנטים ו

ובהמשך בהתאם להצלחתו תיבחן יתחיל ברמת אביב שפיילוט של יריד תעסוקה יתקיים  .5

 .אפשרות לעשותו בצורה מקוונת

 .שקל לפופקורן ושתייה 25של מופחת מחיר ב סרטים מוביל קיוםלה "מעדון האופ .6

 2סדנת הכנה מנטלית ו הרשמות 71סולד אאוט  –סדנת לינקדין שיתוף פעולה של האגודה עם  .7

 .הרשמות 2155שבועות 

, במסגרת אירועי הרמאדן נבחנת אפשרות לעשות ארוחת ערב חגיגית לצמים –מחלקה ערבית  .8

בעלי מאפיינים ערביים  1ערביים ו 5 –קמפוסים  7 פוטנציאלית יש מבחינת פילוח אוכלוסייה

 .י'ארוחה ודיג ויכילצום הסוף יתכלל את אירוע ה. נוספים

 אגודת הסטודנטים יתל"מנכ –הילה אבגי 

של הקהילה היהודית  במסגרת ניהולרה בספרד שנתיים ג)ל האגודה הציגה את ניסיונה "מנכ .2

חזרה וניהלה את עמותת אהבת ציון  הקורונהעם סוף . במחוז אלקנטה  בתקופת קורונה

 (.והייתה רכזת שיקום במשרד הביטחון

 .לית"את עצמה לתפקיד מנכחודשים ומשם הציעה  8הגיע למועצה  .1

 :הציגה את מבנה האגודה הקיים .2
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 .מחלקת אקדמיה .א

 .מחלקת המגזר הערבי .ב

 .מחלקת תרבות ספורט .ג

 .מחלקת מלגות וקשרי חוץ .ד

 .מחלקת דיגיטל .ה

ראשי והם יתואמו למול דרך הצעות לקידום ושיפור התייחסה כי היא פועלת שיהיו  .4

 .המחלקות

 נשיא אגודת הסטודנטים –שחר שבקו 

שצריך להיות בישיבה בשביל  זמןה משךלגבי  סדר ואין נהוליש היום אי  –נוהל נוכחות  .2

אשר מנצלים את המצב   או דלה היו חברי מועצה ללא נוכחותסובר כי . שנוכחות תיחשב

המגדיר את משך  וייצא מייל בנושא על יד הציג כי .בשביל להגיע ולסמן נוכחות ואז יוצאים

 .הזמן

קיימת הציג כי בהתאם לצורך . בלבדכהצעה לסדר היום עלו בתיאום מוקדם ונושאים יו הגשת .1

אחוז יכולים לבקש ותתכנס  23בהתאם לתקנון )אפשרות לזמן ישיבות שלא מן המניין 

 .הצעה שלא תעלה דרך הצעה מסודרת לא ידון. (המועצה

ישיבות רציפות  4ל יגיעחבר מועצה שלא  ,4שניתן להחסיר נוכחות עומד על  מספר הפעמים  .2

 . יודח בצורה אוטומטית

 עיקרי הישיבה

 הםאופן השיווק שלועלויות דמי הרווחה בנושא התאמת  התקיים שיח ער .2

מפגשי שולחן  בפורמט שלשימוש וייתכן שירושלמים  התכנסות הציג חבר מועצה שקיימת .1

 . יכולים להעלות את המודעות לתשלום דמי הרווחהעגול בקמפוס 

ר האגודה כי לדעתה המעבר ממפגשים פרונטליים לזום בשנים האחרונות תרמו לכך "הציגה יו .2

אחוז  75בשנים האחרונות הציגה ש. פילוח שקטן יחסית בקרב משלמי דמי הרווחהיש ש

קהל היעד העיקרי הוא אלה שלומדים לדעתה , ובהתאם לכך. מהסטודנטים לומדים בזום

 .במקוון

 .יונות הם מפגשי פתיחת סמסטר של סטודנטים חדשיםאחד הרע עוד הציגה כי

והציגה מקרה ובו היה מפגש היכרות פתיחת סמסטר ומנהלת מרכב מרחבי לא העלתה את 

 ,היא הסבה את תשומת ליבה אך לדעתה לא יהיה שינוי. השקופיות והציגה אותם על האגודה

 .יקניתמנסה ללחוץ למול הד היא - שיש אגודהלסטודנטים ביקשה שיציגו 
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נשיא האגודה סבר כי במקרה ויש חוסר הסכמה עם מנהלי המרחבים והקמפוסים יש לפנות  .4

 .לממונים עליהם

לאחר בדיקה , מועצה כי הוא לא מוצא את הפרוטוקולים האחרונים של המועצה הציג חבר  .5

לאחר בדביקה נמצא שהתרחשה נשיא האגודה הציג כי . הוא איתר אותם באתר האינטרנט

 . עולה פרוטוקול של הישיבה הכלכלית מתאריך זה במקום ישיבה של המועצה טעות וה

שהאגודה תובלט יותר באתר  מבקשים לדרוש –הבלטת מעמד האגודה באתר האוניברסיטה  .6

 .בתהליך טיפול, האגודה

חבר מועצה הציג לטענתו שרוב הסטודנטים אינם משלמים דמי רווחה כיוון שהם עושים עלות  .7

 .ובמקרים מסוימים הם מרגישים שהתועלת מדמי הרווחה היא נמוכהלמול טוענת 

התייחס המבקר . שמשולמים כיום גם אתה לומד בצורה מקוונת אבטחההדמי החברים דנו ב .8

הדמי אבטחה לא מגיעים , שלפי חוק האוניברסיטה יכולה לגבות –תשלומים נלווים  שאלה

 .הבחינותלאגודה אלא מתחלקים בין מספר הסטודנטים למרכזי 

לעשות דיפרנציאציה בין תואר ראשון  שנדרשדמי רווחה סוכם על ידי המשתתפים בנושא  .9

לצד לעשות חשיבה . הבדל בין התארים ובין הפקולטות השונות, מה הם רוצים, לתואר שני

עלולים להערים בתשלום  תועלות שונות בהתאם לקהלי היעד לצד כך התאמות מסוימות

 . שוואותולפתוח צוהר לה קשיים

עלו . (לא הוחלט מי יבצע אותו)של סטודנטים בתואר השני  הצרכים סוכם כי יבוצע מיפוי של

היא לראות מה  שמטרתם ואר שני וקשורים ללימודיםתדברים שפונים ל הצעות ליוזמה של

התרשמות ובהתקדמות הרחבה לאזורי סקר : בהתאם לאבני דרך. תלמידי התואר השני רוצים

 .פעילות

 

 


